
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  17/09/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:  1) στον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
             2) στoν κ.  Υπουργό Εξωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Σύνηθες φαινόμενο πλέον οι πτήσεις τουρκικών μη επανδρωμένων 
αεροσκαφών στα ελληνικά σύνορα» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
 
Στις 3:32 τα ξημερώματα της 16/09/2022  τουρκικό μη επανδρωμένο αεροσκάφος φέρεται 
να πέταξε πάνω από την Κίναρο. Σύμφωνα και με άρθρο της ιστοσελίδας «militaire.gr»  
τις τελευταίες ημέρες οι Τούρκοι  επιδιώκουν να ίπτανται ξημερώματα στο Αιγαίο και να 
πετάνε τα μην επανδρωμένα αεροσκάφη τους πάνω από την Κίναρο. 
 
Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός ότι τις τελευταίες ημέρες είναι αυξημένος ο αριθμός των 
παραβιάσεων, για τις οποίες επίσης οι Τούρκοι χρησιμοποιούν σχεδόν αποκλειστικά μη 
επανδρωμένα αεροσκάφη. Σύμφωνα επίσης με το εν λόγω άρθρο,  την 15/09/2022 για 
παράδειγμα σημειώθηκαν 63 παραβιάσεις,  εκ των οποίων οι 60 σημειώθηκα  από μη 
επανδρωμένα αεροσκάφη  (UAV). 
 
Οι παραβιάσεις  των ελληνικών συνόρων και οι υπερπτήσεις πάνω από το Αιγαίο από μη 
επανδρωμένα αεροσκάφη, σαφώς και έχουν χαμηλότερο κόστος για την Τουρκία, 
πράγμα το οποίο σημαίνει και την αύξηση αυτών.  
 
Ωστόσο, η ελληνική Κυβέρνηση και τα αρμόδια Υπουργεία οφείλουν να είναι σε 
ετοιμότητα για παν ενδεχόμενο, καθώς είναι πλέον ευρέως γνωστή η τακτική της 
Τουρκίας για το Αιγαίο.  
 
Όλα δείχνουν ότι η εχθρική στάση της Τουρκίας, λόγω και έργω, δεν έχει μεταβληθεί στο 
ελάχιστο, και αντιθέτως κλιμακώνεται οδηγώντας τις ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις σε μια 
διαρκή και κοστοβόρα ετοιμότητα.  
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7507

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/9/2022



Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Πως αναχαιτίζονται τα τουρκικά μη επανδρωμένα αεροσκάφη; 
2) Ποιο το κόστος πτήσης για τις ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις, προκειμένου να 

αναχαιτιστούν τα τουρκικά μη επανδρωμένα αεροσκάφη; 
3) Θα μπορούσαν οι Ένοπλες Δυνάμεις να καταρτίσουν σχέδια αναχαίτισης 

αποκλειστικά από ελληνικά μη επανδρωμένα αεροσκάφη, οποιουδήποτε 
αεροσκάφους που παραβιάζει τα ελληνικά σύνορα; 
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




